
Zápis zo zasadnutia Rady KaM – 8.3.2023 – 16:00 – Kavárna u Rotlevů  

Prítomný: ThDr. Pavel Helan, Mgr. David Hurný, Mgr. Michal Glogr, Ing. Petra Wehrenberg, Nikoleta 

Anderlová 

Ospravedlnený: Kateřina Junáková 

Host: Mgr. Miroslava Hurdová, riaditeľka KaM; Ing. Jana Guregová, vedúca ekonomického útvaru 

KaM UK; Patrik Romanský 

 

P. Helan privítal všetkých prítomných a zahájil zasadnutie. 

 

1. Program  

P. Helan navrhol hlasovať o programe zasadnutia. Program bol súčasťou 

podkladových materiálov. 

Hlasovanie: 

Pre: 5  

Proti: nikto  

Zdržali sa: nikto 

- Schválené 

 

2. Informácie o funkčnom období rady KaM  

P. Helan  informoval o emaile od pani Turkové, ktorý sa týkal dĺžky funkčného 

obdobia rady KaM. Dĺžka funkčného obdobia je individuálna (záleži na dátume vymenovania 

do funkcie rektorkou) a zároveň sa neaktualizujú tieto informácie automaticky, preto je 

nutné dať vedieť P. Helanovi dĺžku funkčného obdobia, ktorý túto informáciu prepošle pani 

Turkové. 

 

3. Harmonogram ubytovania 

 

P.  Helan  stručne predstavil bod a predal slovo M. Hurdovej, riaditeľka KaM. 

 

M. Hurdová informovala o uskutočnených zmenách v harmonograme ubytovania, 

ktorý bol vytvorený v podobnom duchu ako minuloročný harmonogram s čiastkovými 

zmenami podľa skúseností z minulých rokov.  

 

a. Systém sa otvorí v pracovné dni z dôvodu možnosti koordinácie a spracovania chýb 

pracovníkmi KaM 

b. Rehos sa spustí 4.5.2023 o polnoci pre už ubytovaných študentov na kolejách KaM 

c. Od 1.6.2023 môžu predlžovať/uchádzať sa o ubytovanie všetci študenti Univerzity 

Karlovej 

d. Od 1.8.2023 rezervácie študentov iných VŠ 

e. Ubytovanie od 14.9.2023 do 30.9.2023 

 



Hlasovanie: 

Pre: 5  

Proti: nikto  

Zdržali sa: nikto 

- Schválené 

 

4. Prevod pozemku do správy KaM 

 

M. Hurdová informovala o potrebe schválenia prevodu pozemku 8135/13 ul. Heyrovského 

do správy KaM. 

 

Hlasovanie: 

Pre: 5  

Proti: nikto  

Zdržali sa: nikto 

- Schválené 

 

5. Stanovisko k pozemkom v správe KaM na Prahe 6 

M. Hurdová informovala o potrebe zhotovenia nových odhadov cien pozemkov, ktoré sú 

súčaťou podkladov k zasadnutiu rady KaM. Ako hlavný dôvod uviedla, že pôvodné odhady 

pozemkov sú z roku 2019 a nekorešpondujú s aktuálnymi cenami na trhu a KaM v túto chvíľu 

nemá iné pozemky k výmene s mestskou časťou Praha 6. 

Rada KaM doporučuje vypracovanie nového znaleckého posudku v prípade pozemkov na 

Prahe 6. 

Hlasovanie: 

Pre: 5  

Proti: nikto  

Zdržali sa: nikto 

- Schválené 

 

6. Nový organizačný rád  

M. Hurdová informovala o potrebe zmeny znenia organizačného rádu KaM. 

a. Rozšírenie o Crystal centrum a Gastrocentrum Crystal (ešte to nebolo oficiálne 

zverené do správy KaM) 

b. Zmena názvu univerzity z Univerzita Karlova v Praze na Univerzita Karlova 

 

Rada KaM poznamenáva, že v tejto chvíli nemá podklady k výsledkom hospodárenia ani 

nutné investície do nového objektu Crystal centrum a Gastrocentrum Crystal. M. Hurdová, 

riaditeľka KaM odpovedá, že v tejto chvíli majú možnosť investovať financie ušetrené 

z uzatvorenej menzy Albertov, ale dodáva, že veľké investície/opravy nie sú možné. 

Prebratie nových objektov by malo nadobudnúť účinnosť od mája, musí ešte schváliť 

Kolégium a AS UK. 



Vzhľadom k tomu, že v túto chvíľu nie sú dostatočné podklady by sa rada KaM radšej k tomu 

nevyjadrovala. Rada KaM doporučuje opätovné prejednanie s dodatočnými podkladmi. 

Hlasovanie: 

Pre: 5  

Proti: nikto  

Zdržali sa: nikto 

- Schválené 

 

7. Návrh znenia výročnej správy KaM k pripomienkam. 

 

a. Rada KaM nemá viac pripomienok 

b. Rada KaM prosí o zasielanie mesačných reportov 

c. Budúci mesiac nutné schváliť (do konca apríla odovzdanie) rozpočet pre rok 2023 

 

8. Plány, investície a zámery KaM pre rok 2023 

M. Hurdová informovala o plánoch, investíciách a  zámeroch, ktoré plánuje realizovať KaM 

v roku 2023. 

9. Výberové konanie na vedúceho služieb KaM 

 

M. Hurdová by chcela radu KaM požiadať o účasť v komisii vo výberovom konaní na 

vedúceho služieb KaM (1. kolo už prebehlo). Bola by rada, ak by sme sa mohli zúčastniť 2. 

kola s úspěšnými kandidátmi, na základe kterého by sa pozícia obsadila. Michal Glogr sa 

vyjadril, že chce byť súčasťou komisie, ďalší sa ozvú podľa časových možností. 

 

Dátum výberového konania stanovený na 20.3.2023 od 13:30, miesto bude upresnene. 

 

10. Zmena jedálnička v menzách KaM 

 

M. Hurdová informovala o zmene skladby jedálnička v menzách KaM, nový jedálny lístok sa 

bude skladať z 2 mäsových pokrmov a 2 bezmäsitých z toho minimálne jedného veganského. 

Nová skladba jedálnička nadobudne účinnosť od 1.9.2023. Testovacia prevádzka sa bude 

konať na menze Trója v období od 1.4.2023.  

 

Ďalej M. Hurdová informovala, že našli veľkododavateľa pre vegetariánske (vegánske) 

náhrady Seitan/práškový protein hrášek. 

 

11. Rôzne 

Pripomienka, na to merať spotrebu energii podľa reálnej spotreby, ale situácia zložitá, je 

otázka, či to má zmysel (kolej Hvězda).  

Zapísal: Patrik Romanský 

 

 


